
Beste Wemmelaar

Onze voorzitter vroeg me om een voor-
woord te schrijven, en dat doe ik met 
plezier. Eerst en vooral: bedankt om onze 
kaas-en-wijnavond tot een succes te 
maken. U was massaal aanwezig om te 
genieten van onze kazen, vleeswaren en 
wijnen. Bedankt daarvoor.

U merkte het waarschijnlijk al: er was een 
enorme toename van het aantal vlieg-
tuigen boven Wemmel. Dat komt door 
de verschuiving van de vliegroutes. In 
dit blad leest u dat de Vlaamse Regering 
daarover eindelijk een standpunt innam. 
Daarnaast is onze burgemeester als voor-
zitter van het Platform Luchthavenregio 
Vlaams-Brabant druk in de weer om dat 
probleem aan te kaarten en oplossingen 
aan te reiken. 

Van oktober 2023 tot en met januari 
2024 staan we de eerste zondag van 
de maand met onze tent aan de markt 
(tenzij de weergoden het anders bepalen). 
Kom eens langs voor een babbel en een 
drankje. Het is de ideale gelegenheid om 
uw stem te laten horen: wat gaat goed 
in Wemmel, wat kan beter en waarover 
moeten we u beter informeren? Heeft u 
goede ideeën of opmerkingen of heeft u 
interesse om ons bestuur te versterken? 
Kom dan eens langs om kennis te maken. 
U bent van harte welkom. 

Het hele N-VA-bestuur wenst u een � jn 
eindejaar en een spetterend 2024.

Jan Dauchy
Ondervoorzitter

Bedankt!
Onze kaas-en-wijnavond begin oktober was een groot succes. We telden 
ongeveer evenveel eters als tijdens onze vorige recordeditie. Het enthousiasme 
van de aanwezigen – zelfs nog de dagen nadien – was enorm bemoedigend. 
Bedankt aan iedereen die kwam genieten van onze kaas- en/of vleesschotels. 
En bedankt aan de 23 medewerkers.

Nog een kleine anekdote: onze strandvlag die aan de ingang van GC de 
Zandloper stond was even verdwenen. Ze werd ’s nachts door een Wemmelaar 
gevonden in de struiken aan de Sint-Jozefschool.

Belangenconflict tegen verschoven vliegroutes
De gewijzigde vliegroutes … Eindelijk 
durfde de Vlaamse Regering het 
belangencon� ict inroepen. We vroegen 
eerder al aan N-VA-mandatarissen om 
dat instrument sneller te gebruiken. 
De Franstaligen maken er al van in het 
begin gebruik – misbruik – van.

Belangenconfl ict
Ondanks het feit dat de luchthaven 
zich in Vlaanderen bevindt, vinden de 
Franstalige politici dat de benaming 
ervan Brussels Airport moet blijven. 
Maar het lawaai en de overlast zijn voor 
de Vlamingen. “Je kan niet genieten van 
de vele lusten van de luchthaven als je 
de onvermijdelijke lasten niet billijk wil 
verdelen”, zeggen minister van Vlaam-
se Rand Ben Weyts en minister van 
Omgeving Zuhal Demir. Zij konden de 
Vlaamse Regering ervan overtuigen om 
het belangenconflict in te roepen tegen 
de beslissing van minister Gilkinet.

Juridische stappen
“We gaan naast dat belangenconflict 
ook juridische stappen zetten”, zegt 
minister Ben Weyts. “Vlaanderen vraagt 
alleen een eerlijke verdeling van de lus-

ten en de lasten die verbonden zijn aan 
de luchthaven in Zaventem. Alsmaar 
meer lasten doorschuiven naar Vlaan-
deren ondergraaft het draagvlak voor 
de luchthaven. Wij kunnen en zullen 
ons nooit neerleggen bij ingrepen die 
Vlaanderen buitensporig benadelen en 
van Brussel een soort no-flyzone willen 
maken”. 

“De omgeving rond de luchthaven heeft 
recht op een billijke verdeling van de 
lasten, maar de bezorgdheden van de 
omwonenden worden onvoldoende 
gerespecteerd. De situatie wordt zelfs 
nog erger. Dat laat ons geen andere 
keuze dan een belangenconflict in te 
roepen”, zegt Vlaams minister van 
Omgeving Zuhal Demir.
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Het fi nancieel profi el van Wemmel:
de schulden dalen!

Bron: vlaanderen.be/lokaal-bestuur/data-en-tools/fi nancieel-profi el-lokaal-bestuur

Dit is ook Wemmel: welke foto maakt u gelukkig?
Voor alle duidelijkheid: de gemeente doet haar best om sluikstorten te bestrijden. Maar het zijn in eerste instantie de mensen zelf 
die respect moeten tonen voor hun omgeving. Iedereen kan helpen door sluikstorten te melden op de website van de gemeente. Wij 
weten uit ervaring dat de gemeentediensten er snel bij zijn om het probleem op te lossen. Waarvoor dank!

Aantal geregistreerde 
fi etsdiefstallen 

in Wemmel 
2020 15
2021 22
2022 20
2023 (tot 11/09) 13

Sedert 1 oktober organiseert 
N-VA Wemmel elke eerste zondag 
van de maand een Buurtbabbel. We 
hebben er al drie achter de rug en we 
ontvingen al tientallen bezoekers. 

De bezorgdheden die tijdens onze babbels het 
meest aan bod kwamen zijn:

- de verstedelijking en verfransing van Wemmel;
- het onveiligheidsgevoel in sommige wijken;
- het sluikstorten (aan bushaltes, Astridlaan …);
- lawaaierige vliegtuigen;
- mobiliteit.

De volgende en voorlopig laatste buurtbabbel vindt 
plaats op 7 januari 2024. U bent welkom voor een 
gezellige babbel met volksvertegenwoordiger Darya Safai 
en de mandatarissen en bestuursleden van N-VA Wemmel. 
We bieden u graag een drankje en een hapje aan. Maak 
van de gelegenheid gebruik om in gesprek te gaan over een 
onderwerp dat u belangrijk vindt. We zijn benieuwd naar uw 
inzichten, suggesties en opmerkingen. 

Samen kunnen we van Wemmel 
een aangename gemeente maken! 

Buurtbabbel Financiële schulden door 
het lenen van geld om 
onder andere grote 
projecten te realiseren
Jaarrekening 2022: 13.878.770,36 euro

Dat is per inwoner: 835,16 euro, 
waarvan 760,63 euro langetermijn- 
schulden en 74,53 euro vervallende 
langetermijnschulden.
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Ontvangsten in 2022

De gemeente krijgt subsidies voor de dagelijkse 
werking en investeringen. Een andere belangrijke 
bron zijn de inkomsten van belastingen, boetes 
en fiscale ontvangsten. De gemeente kan ook geld 
lenen of bijvoorbeeld vastgoed verkopen.

Jaarrekening 2022: 35.453.204,01 euro

Dat is per inwoner: 2.133,4 euro.

Uitgaven in 2022
Jaarrekening 2022: 36.209.253,61 euro.

Dat is per inwoner: 2.178,92 euro.

Een gemeente draaiende houden kost geld. Denk 
maar aan personeelskosten, hulpverlening zoals 
leefloon … Dat zijn de exploitatie-uitgaven. Daar-
naast hebben we investeringsuitgaven om in allerlei 
projecten te investeren en financieringsuitgaven om 
leningen af te lossen.30.268.311 = 83%
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


